
Referat af bestyrelsesmødet

den 2/11-2023



Deltager: Christina Bihl (CB), Jonas Kühn (JK), Daniel Ovesen (DO) og Frederik Rudebeck
Rasmussen (FR)

Afbud:

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent
DO er tegnstyrer.
CB er referent.
JK er ansvarlig for aftenens to do-liste.

0.2 Bordet rundt
FR og CB vil være passive i 2-3 uger i november måned, da de begge vil være bortrejst.

1. Økonomi
1.1 Paragraf §44 (FR)

Konklusion: FR og JK vil til næste gang (jan-feb 2024) ordne det i god tid.

2. Tema
2.1. Generalforsamling i 2024
Hvem tager hovedansvaret for at planlægge GF?

Konklusion: CB tager hovedansvaret for GF og vi satser på at generalforsamlingen varer
max 2 timer (fra kl. 17 til 19.) Så spiser vi aftensmad derefter.

2.2. Festen efter generalforsamling:
JK tager hovedansvaret.
Der skal ordnes:

- Mad
- Drikkevarer
- Tema og aktiviteter/underholdninger
- Budget - FR vil lave det færdig i december måned

2.3. Sportsdag den 21/4/24
FR tager hovedansvaret

3. Idrætsgrene
3.1. Discgolfs fremtid? (JK)
Fik man snakket med idrætslederen om et medlemsmøde? Dette skal helst gøres inden den
10. december, idet folk så har en chance for at melde sig ud eller skifte afdeling inden den
10. december.



Konklusion: Det er nærmest umuligt at få fat i idrætslederen, så vi må finde en anden
metode til det. Vi vil i december måned tage en beslutning om, hvad vi skal gøre med
afdelingen - evt nedlægge afdelingen.

3.2. Svømmeafdelingens fremtid? (DO)
Update?

Konklusion:
CB bliver den midlertidige svømmeleder for afdelingen og vil undersøge hvordan vi kan løse
problemet af mangel på livreddere.

3.3. Badmintonafdelingens fremtid? (FR)
Fik man snakket med idrætslederen om et medlemsmøde? Dette skal helst gøres inden den
10. december, idet folk så har en chance for at melde sig ud eller skifte afdeling inden den
10. december.

Konklusion: Idrætslederen vil i næste uge snakke med nogle medlemmer om hvad de skal
gøre. Vi vil i december tage en beslutning om hvad vi gør med afdelingen - evt nedlægge
afdelingen.

4. Andet og sidst
4.1. Kommunikation og vores indsats (JK)
Jeg savner en bedre kommunikation og at vi alle gør en indsats.

Konklusion: Vi SKAL fremover være bedre til at svare hinanden hurtigt.

4.2. Klubseminar (JK)
Flere spørgsmål?

Konklusion: JK laver en liste med forskellige spørgsmål til DDI.

4.3. Næste bestyrelsesmøde

Det bliver tirsdag den 5. december 2023.


